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§ 1
Val av justerare och dag för justering 
 
Anmäldes att protokoll från stadsdelsnämndens 
sammanträde den 26 september 2019 hade justerats den 
27 september 2019. Ordföranden tillkännagav att protokoll 
från dagens sammanträde skulle justeras den 28 oktober 
2019. Mårten Risdal utsågs att jämte ordföranden justera 
protokollet. Sammanträdet ajournerades kl. 18.00-19.00 för 
allmänhetens frågestund.
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§ 2
Anmälan av medborgarförslag 
KUNG 2019/146

Beslut 
 
Kungsholmens stadsdelsnämnd beslutar enligt förvaltningens 
förslag angående inkomna medborgarförslag:
 
Medborgarförslag om fimpar
Dnr KUNG 2019/292
 
Beslut: Medborgarförslaget överlämnas till parkmiljöavdelning för 
beredning

Särskilt uttalande
 
Max Almflod (SD) lämnade följande särskilda uttalande:
 
Ärendet faller inom kategorin nedskräpning vilken som bekant är 
ett omfattande område. Därför föreslår SD tydliga iögonfallande 
skyltar och inte nödvändigtvis enbart på parkbänkar, som allmänt 
upplyser om nedskräpningsförbudet. Och då mycket riktigt 
missprydande kastade cigarettfimpar inte bara är vanligt 
förekommande, men även tidvis utgör en brandfara samt också 
påpekade miljöproblem, borde ovanstående nämnda förbudsskyltar 
kompletteras med fler lämpliga/anpassade sopkärl för fimpar.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/146-8 Anmälan av medborgarförslag oktober
 209810 Medborgarförslag för publicering
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§ 3
Utegymmet i Kronobergsparken 
Svar på medborgarförslag
KUNG 2019/184

Beslut 
 
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
 
Ett medborgarförslag inkom till Kungsholmens stadsdelsförvaltning 
i juni 2019. Förslagsställaren anser att Kronobergsparkens utegym 
behöver rustas upp med nya redskap som fungerar bättre än de som 
finns där idag.
 
Sedan utegymmet i Kronobergsparken anlades har det tillkommit 
mer ändamålsenliga redskap på marknaden. Förvaltningen 
instämmer därför med förslagsställaren om att gymmet skulle kunna 
förbättras. Förvaltningen anser dock inte att det är motiverat att byta 
utrustningen i nuläget eftersom den är i gott skick. Dock tar 
förvaltningen med sig synpunkterna till dess att en upprustning av 
gymmet är aktuell, eller att medel avsätts för en större upprustning 
av parken.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/184-4 Utegymmet i Kronobergsparken
 KUNG 2019/184-3 Medborgarförslag utegym 

Kronobergsparken
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§ 4
Fruktdag på Kungsholmen 
Svar på medborgarförslag
KUNG 2019/256

Beslut 
 

1. Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens 
tjänsteutlåtande.
 

2. Medborgarförslaget skickas till Region Stockholm för 
kännedom.

Sammanfattning av ärendet 
 
Den 5 september 2019 kom det in ett medborgarförslag till 
Kungsholmens stadsdelsnämnd om en fruktdag på Kungsholmen. 
Under en sådan dag föreslås att allmänheten bjuds in till att plocka 
frukt och få tips på vad de kan använda frukten till.

Enligt nämndens verksamhetsplan ska parker och grönområden 
möjliggöra en mångfald av fritidsaktiviteter och främja 
ekosystemtjänster. Att uppmärksamma fruktträd som finns i 
parkerna skulle kunna vara ett sätt att välkomna allmänheten till en 
ny aktivitet att ta del av. Enligt förvaltningen kan detta göras genom 
ökad information eller evenemang så som förslagsställaren föreslår.

Förslagsställaren ser Landstingsparken som en möjlig plats för en 
fruktdag. Den parken ligger dock på fastighetsmark som tillhör 
Locum och är inte allmän parkmark som stadsdelsnämnden 
ansvarar för. Förvaltningen ser potential i att utveckla 
Landstingsparken och göra den mer tillgänglig för allmänheten men 
har inte själv rådighet att göra insatser där.

Kristinebergs slottspark är den allmänna park inom 
stadsdelsområdet som innehåller flest fruktträd. Där finns en 
äppelpark med många olika äppelsorter. De olika äppelträden i 
parken är märkta med informationsskyltar men förvaltningen anser 
att denna plats skulle kunna uppmärksammas mer.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/256-5 Fruktdag på Kungsholmen
 KUNG 2019/256-4 Medborgarförslag för publicering
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§ 5
Månadsrapport till nämnden i oktober 
KUNG 2019/56

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner denna månadsrapport.

Sammanfattning av ärendet 
 
Sammantaget beräknas ett underskott om 6,8 mnkr före 
resultatöverföringar och en budget i balans efter 
resultatöverföringar. Prognosen som lämnas är efter åtgärder och 
alla verksamheter arbetar systematiskt med 
budgethållningsåtgärder.
 

 

Reservation
Max Almflod (SD) reserverade sig mot beslutet enligt följande.
 
SD är inte nöjda med utformningen av denna budgetrapport och tror 
ej på den samma med dess omtalade resultatöverföringar. Fel saker 
har prioriterats med synliga följder. Förutom nedskärningarna inom 
förskolan drabbas personer med funktionsnedsättning särskilt hårt.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/56-7 Månadsrapport till nämnden i oktober
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§ 6
Skrivelse om handlingsplan för socialarbetare 
Svar på skrivelse
KUNG 2019/154

Beslut 

Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
 
Det har genomförts en rad olika aktiviteter mellan 2016-2018 för att 
förbättra arbetssituationen för socialsekreterare och 
biståndshandläggare. Det stora arbetet har skett inom respektive 
enhet. Sammanfattningsvis är det möjligt att konstatera att 
personalomsättningen inom yrkeskategorierna socialsekreterare och 
biståndshandläggare har minskat, det finns fortfarande en viss 
personalrörlighet, dock inte lika hög som 2016.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/154-2 Svar på skrivelse om handlingsplan för 

socialarbetare
 KUNG 2019/154-1 Skrivelse handlingsplan för 

socialarbetare
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§ 7
Skrivelse om sommarjobbsgaranti 
Svar på skrivelse från Socialdemokraterna
KUNG 2019/105

Beslut 
 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
 
Socialdemokraterna i stadsdelsnämnden har i en skrivelse 25 april 
föreslagit att nämnden utreder förutsättningarna för att införa en 
sommarjobbsgaranti. Förvaltningen är tveksam till en 
sommarjobbsgaranti, eftersom det vore oklokt att låsa ytterligare en 
del av de ganska små ”fria” resurser nämnden disponerar.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/105-4 Svar på skrivelse om sommarjobbgaranti
 KUNG 2019/105-1 Skrivelse sommarjobbsgaranti
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§ 8
Verksamhetschef enligt hälso- och sjukvårdslagen 
KUNG 2019/272

Beslut 
 
Stadsdelsnämnden utser enhetschefen för Alströmerhemmets vård- 
och omsorgsboende till verksamhetschef enligt 4 kap 2 § hälso- och
sjukvårdslagen.

Sammanfattning av ärendet 
 
Kungsholmens stadsdelsnämnd är som vårdgivare för den 
kommunala hälso- och sjukvården i stadsdelsområdet skyldig att 
utse verksamhetschef enligt hälso- och sjukvårdslagen. 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden utser enhetschefen för 
Alströmerhemmets vård- och omsorgsboende till verksamhetschef 
enligt 4 kap 2 § hälso- och sjukvårdslagen.
 

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/272-1 Verksamhetschef enligt hälso- och 

sjukvårdslagen
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§ 9
Revidering av Stockholms stads Vision 2040 
 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2019/237

Beslut 
 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad.

Sammanfattning av ärendet 
 
Vision 2040 – Möjligheternas Stockholm är en vision om hur staden 
tar till vara på möjligheterna och tillsammans skapar en social, 
ekonomisk och hållbar

utveckling i Stockholm. Det är ett strategiskt åtagande från 
Stockholms stads sida för att möta framtidens utmaningar. Genom 
visionen skapas tydlighet både

internt och externt om de långsiktiga ambitionerna. 
Sammanfattningsvis är förvaltningen positiv till föreslagen vision, 
men har synpunkter på vissa områden

som behöver förtydligas. Visionens koppling till Agenda 2030 
skulle kunna utvecklas liksom trygghetsfrågan och stadens 
anpassning till ett förändrat klimat.

 

Förslag till beslut
 
Ordförande Rasmus Jonlund (L), Christer H Sjöblom m.fl. (M), 
Elisabet Wallgren (MP) och Marcus Wangel (C) föreslog att 
stadsdelsnämnden skulle besluta enligt förvaltningens förslag.
 
Mårten Risdal m.fl. (S) föreslog att nämnden skulle besluta enligt 
ett förslag från Socialdemokraterna.

Marie-Louise Siverstrand m.fl. (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt ett förslag från Vänsterpartiet.
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Beslutsgång
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att 
stadsdelsnämnden hade beslutat enligt förvaltningens förslag.
 

Reservationer
 
Mårten Svensson Risdal m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens 
beslut med hänvisning till Socialdemokraternas förslag:

Stadsdelsnämnden beslutar att bifalla förvaltningens förslag till 
remissvar
Stadsdelsnämnden beslutar att därutöver anföra:
 
Inledningsvis vill vi konstatera att antagande av nya visioner vart 
fjärde år riskerar innebära att långsiktigheten och tilltron till 
färdriktningen blir begränsad. Vision 2030 fungerade som vision för 
staden i närmare 8 år. Det finns mycket som talar för att Vision 
2040 – Ett Stockholm för alla skulle ha tillåtits att verka 
motsvarande tid för att garantera långsiktighet och kontinuitet i 
stadens verksamheter.
 
Med detta sagt bör det finnas starka skäl om man ändå väljer att 
revidera en vision som stadens verksamheter framgångsrikt jobbat 
för. De starka skälen går knappast att utläsa av ärendet utan får 
snarare ses i ljuset av att den dåvarande borgerliga oppositionen, vid 
antagandet av Ett Stockholm för alla, uttalade ambitionen att 
upphäva visionen vid ett maktskifte.
 
Det formella skälet för att vilja upphäva visionen var uppfattningen 
att den förankrats för dåligt. När samma borgerliga opposition nu i 
majoritet presenterar ett förslag till ny vision är det ett dokument 
som på intet sätt processats tillsammans med några andra aktörer 
utanför rotlarnas och stadsledningskontorets slutna värld (än 
möjligtvis med undantag av en utvald reklambyrå). Hade de 
borgerliga partierna menat allvar med sin uppfattning från tidigare 
behandling skulle ärendet ha hanterats annorlunda.
 
Med det sagt är det varje majoritets möjlighet att föreslå en ändring 
av vision. I detta fall väljer den borgerliga majoriteten att medvetet 
distansera sig från målet ett Stockholm för alla. Det är begripligt 
sett till den förda politiken. När hyresrätter säljs ut och färre 
bostäder produceras och när skatten sänks på bekostnad av skolans, 
omsorgens och kulturens förutsättningar så kan man inte självklart 
utgå från att det upplevs som steg på vägen mot en stad för alla.
 
Även om vi i grunden uppskattar och instämmer med de delar, som 
i stort överensstämmer med den gällande visionen, som strävar efter 
att Stockholm ska vara en öppen stad där alla kan vara den de är så 
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tycker vi att det finns stora problem med det förslag som nu 
remitterats. I grunden handlar det om att diskrepansen mellan det 
som står i visionen och det som är den faktiska politiken är alltför 
stor.
 
Låt oss bara peka på några tydliga illustrationer.
I Stockholm känner invånarna sig delaktiga och har inflytande. Det 
vill vi alla – men det är i skarp kontrast mot den borgerliga 
majoritetens beslut att avlöva stadsdelsnämnderna på ekonomiska 
resurser för lokal demokrati. Därtill föreslås nu sammanslagningar 
av stadsdelar, något som kommer att öka distansen till politiken för 
den enskilde medborgaren.
 
Stadens förskolor och skolor är väl ansedda och håller en hög 
kvalitet. Även här ett mål som vi alla delar men som knappast blir 
verklighet av en underfinansierad budget som gör att förskolor går 
med underskott. I ljuset av det senaste budgetförslaget blir detta än 
mer konstigt.
 
Stockholm har en välfungerande arbetsmarknad som skapar en hög 
sysselsättning. Så viktigt men just nu är utvecklingen den motsatta. 
Minskade ambitioner för arbetsmarknads- och utbildningspolitik 
gör att antalet i behov av försörjningsstöd på grund av arbetslöshet 
har ökat alla årets månader.
 
I det sociala arbetet finns tydligt fokus på det förebyggande arbetet 
och tidiga insatser. Stadsdelarna fick i majoritetens första budget 66 
miljoner kronor mindre till barn, kultur och fritid vilket nu syns i 
många av de åtgärder som skapar förebyggande insatser.
 
Biblioteken är viktiga mötesplatser för kultur- och samhällsfrågor 
som främjar barns och ungas läslust och lust att lära. Nedstängda 
bibliotek, nedlagt bokkollo och inställda skolbesök talar ganska 
mycket ett annat språk.
 
Kulturskolan är tillgänglig och jämlik och når barn och unga i hela 
staden med en bred blandning av musik, dans, teater och konst. Bra 
målsättning. Lätt att dela. Men vägen dit är inte uppsagd personal, 
inställda kurser och anmälningskaos.
 
Listan på områden där de fina orden inte stämmer med vad som 
genomförts kunde varit längre. Det är inget fel att ha ambitioner 
som går utöver vad man hittills genomfört. Tvärtom är det en 
naturlig del av en vision som utvecklar staden på sikt. Om det, på 
område efter område, däremot visar sig föras en politik som är 
motsatt mot de fina orden och när medborgarna upplever att 
visionen mer blir av en reklambyråprodukt än ett styrande 
dokument för vad som händer i stadens verksamhet blir värdet av 
visionen lägre.
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I sin reservation, när Stockholm antog visionen om Ett Stockholm 
för alla, anförde de borgerliga partierna att visionen för mycket 
fokuserade på stadens egna verksamheter och vad dessa skulle göra. 
Det förslag till vision som nu presenterats har tagit intryck av denna 
kritik och avstår nästan helt från att precisera vad stadens 
verksamheter ska göra för att uppnå önskelistan. Vi tror att det 
riskerar innebära en svagare måluppfyllelse och i förlängningen att 
det inte bidrar till möjligheternas Stockholm.
 
Vi anser därför att stadens verksamheter även framgent bör arbeta i 
enlighet med den gällande visionen om Ett Stockholm för alla och 
att förslaget därmed bör avslås.
 
 
Marie-Louise Siverstrand m.dl. (V) reserverade sig mot nämndens 
beslut med hänvisning till Vänsterpartiets förslag:
 
Avstyrka Vision 2040 – Möjligheternas Stockholm
Låta Vision 2040 – Ett Stockholm för alla och tillhörande 
Färdplanen för ett Stockholm för alla fortsätta vara stadens vision
Därutöver anföra
 
Vänsterpartiet anser att nuvarande Vision 2040 – Ett Stockholm för 
alla har kunskapsbaserade förutsättningar att tillsammans med 
Färdplanen för ett Stockholm för alla, som arbetades fram under 
förra mandatperioden, fungera utmärkt som måldokument även 
denna mandatperiod. Särskilt som inga andra argument än 
maktskiftet har framkommit som skäl för en revision av stadens 
vision.
 
En vision som byts varje mandatperiod blir i stort sett verkningslös i 
arbetet med att styra stadens långsiktiga utveckling. Om en vision 
ska stå sig över politiska majoritetsskiften krävs ett annat grepp än 
att av maktpolitiska skäl revidera en vision som endast verkat i 
några få år.
Staden och stockholmarna tjänar inte på att majoriteten av 
prestigeskäl undergräver syftet med ett långsiktigt visionsarbete, 
och vi vet inte ens om en reviderad version kommer att kombineras 
med gedigna kunskapsbaserade strategier som i färdplanen. Det 
svåra är inte att formulera framtidsdrömmar, utan vad som krävs är 
faktabaserade strategier som leder framåt.
 
Vänsterpartiet vill istället bygga vidare på färdplanen som bygger 
på forskning och de gedigna kunskapsunderlag som togs fram inom 
ramen för Kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm. 
Kommissionens uppdrag var att analysera skillnader i livsvillkor i 
staden och föreslå åtgärder för en jämlik och socialt hållbar 
utveckling på både lång och kort sikt. Genom att förkasta allt det 
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grundläggande och forskningsbaserade arbete som gjordes går 
stadens miste om att utveckla strategier på medellång sikt, längre än 
varje årlig budget, för att utveckla staden på ett hållbart sätt. 
Färdplanen täcker redan många viktiga områden, men vi ser 
framöver ett behov av kompletteringar med nya kunskapsunderlag, 
exempelvis med frågor som rör vår äldre befolkning.
 

Särskilt uttalande
Max Almflod (SD) lämnade följande särskilda uttalande:
Sverigedemokraternas Stockholms Stads ambition är att Stockholm 
ska vara en stad där alla medborgare har möjlighet att, inom ramen 
för lagar och god samhällsanda, leva sina liv i trygghet. Genom att 
möjliggöra för alla stockholmare, oavsett kön, ålder eller annan 
grupptillhörighet att kunna röra sig obehindrat i staden och i olika 
sammanhang, kan grunden för detta skapas. Stockholm år 2040 ska 
vara en stad där människor inte inskränks i sin vardag på grund av 
rädsla för kriminalitet. Stockholm år 2040 ska dessutom vara en 
öppen stad som möjliggör för möten mellan människor.
 
Stockholm år 2040 är en stad med välutbyggd infrastruktur, god 
bostadsförsörjning och en sund närmiljö. En utbyggnad utav och ett 
möjliggörande av innovativa färdmedel som minskar den höga 
beläggningen på stadens vägar, minskar bullret och leder till 
minskade resetider, står i fokus.
 
Stockholm år 2040 ska vara en innovativ storstad som både skapar 
och attraherar personer besittande spetskompetens till att arbeta och 
bo i staden. Stockholms varumärke som en trygg och säker stad är i 
sig en bidragande faktor till stadens fortsatt goda innovationsklimat 
och en förutsättning för fler utländska investeringar i Stockholm.
 
Stockholm ska vara en trygg, öppen och innovativ storstad som gör 
det möjligt för alla människor, oavsett ålder, kön eller 
grupptillhörighet, att vara en del av det svenska folkhemmet.
 
 
 
 

 

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/237-4 Svar på remiss Vision 2040
 KUNG 2019/237-1 Bilaga 1 - Stockholms stads vision 2040
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§ 10
Serveringstillstånd avseende Kungsholmens ICA 
Kvantum 
Remiss från tillståndenheten
 
KUNG 2019/245

Beslut 
 
Kungsholmens stadsdelsnämnd överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen.
 
Paragrafen förklarades omedelbart justerad.

Sammanfattning av ärendet 
 
Socialförvaltningens tillståndsenhet lämnar regelmässigt 
ansökningar om serveringstillstånd för remissyttrande till berörd 
stadsdelsnämnd för att belysa de sociala aspekterna. 

 

Särskilt uttalande
 
Rasmus Jonlund (L), Christer H Sjöblom m.fl. (M), Elisabet 
Wallgren (MP) och Marcus Wangel (C) följande särskilda uttalande 
från Moderaterna, Liberalerna, Miljöpartiet och Centerpartiet. 
Maurice Forslund (KD) instämde i uttalandet i form 
ersättaryttrande.
 
Det är bra att de sociala aspekterna rörande alkoholservering på 
senare tid bättre lyfts fram i förvaltningens yttranden. Det är något 
nämnden länge efterlyst.
 
I yttrandet framhåller förvaltningen inledningsvis att det kan vara 
positivt med fler verksamheter i området med liv och rörelse även 
efter kontorstid och att detta kan bidra till en ökad känsla av 
säkerhet och trygghet i närområdet. Så är det säkerligen och här kan 
den aktuella ICA-butiken och dess servering, med öppethållande till 
kl. 23.00, bidra. Förvaltningen framhåller också 
tillgänglighetsaspekten och finner inga invändningar där.
 
Härutöver uttalar sig dock förvaltningen i mer generella ordalag om 
serveringstillstånd i matbutiker och finner att sådana, i 
förlängningen, kan medföra nackdelar utifrån en social bedömning. 
Vi vill framhålla att denna typ av serveringar, som påpekas, har 
maten som det primära med dryckerna som ett komplement. Såvitt 
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känt har inte heller just denna typ av serveringar tidigare medfört 
några problem.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/245-2 Tjänsteutlåtande - Serveringstillstånd 
 KUNG 2019/245-1 Remiss serveringstillstånd 
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§ 11
Anmälan av protokoll från sammanträde med rådet för 
funktionshinderfrågor 
 
Anmälan av protokoll från sammanträde med rådet för 
funktionshinderfrågor 2019-10-17.
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§ 12
Anmälan av protokoll från sammanträde med 
pensionärsrådet 
 
Anmälan av protokoll från sammanträde med pensionärsrådet 2019-
10-21.
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§ 13
Anmälan av protokoll från sammanträde med 
förvaltningsgruppen 
 
Anmälan av protokoll från sammanträde med förvaltningsgruppen 
2019-10-17.
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§ 14
Anmälan av balanslista 
 
Anmälan av balanslista för oktober 2019.
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§ 15
Stadsdelsnämndens frågor 
 
 

 Skrivelse från Mårten Risdal m.fl. (S) och Marie-Louise 
Siverstrand m.fl. (V) om El Sistema för Kungsholmens 
förskolebarn, dnr KUNG 2019/317. Stadsdelsnämnden 
beslutade att överlämna skrivelsen till förvaltningen för 
beredning.
 

 Skrivelse från Mårten Risdal m.fl. (S) och Marie-Louise 
Siverstrand m.fl. (V) om sommargågata på Fridhemsgatan, 
dnr KUNG 2019/318. Stadsdelsnämnden beslutade att 
överlämna skrivelsen till förvaltningen för beredning.
 

 Skrivelse från Mårten Risdal m.fl. (S) och Marie-Louise 
Siverstrand m.fl. (V) om medborgarbudget, dnr KUNG 
2019/319. Stadsdelsnämnden beslutade att överlämna 
skrivelsen till förvaltningen för beredning.
 

 Fråga från Kjell-Åke Karlsson (M) om förskolan Vängåvan 
på Stora Essingen. Stefan Larsson Lindmark besvarade 
frågan.
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§ 16
Borttagen på grund av sekretess 
KUNG 2019/290

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/290-1 Tjänsteutlåtande
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§ 17
Borttagen på grund av sekretess 
KUNG 2019/284

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/284-1 Tjänsteutlåtande
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§ 18
Anmälan av protokoll från sammanträde med sociala 
delegationen 
 
Anmälan av protokoll från sociala delegationens sammanträde 
2019-10-08 och 2019-10-22.

Sida 25 (25)


	ed920942-5100-4e67-9a6c-bb2e2dfb1965.docx
	Protokoll 10/2019
	fört vid Kungsholmens stadsdelsnämnds sammanträde torsdagen den 24 oktober 2019 kl. 18:00-19:30, Bolinderssalen, Hantverkargatan 2L
	§ 1 Val av justerare och dag för justering
	Anmäldes att protokoll från stadsdelsnämndens sammanträde den 26 september 2019 hade justerats den 27 september 2019. Ordföranden tillkännagav att protokoll från dagens sammanträde skulle justeras den 28 oktober 2019. Mårten Risdal utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. Sammanträdet ajournerades kl. 18.00-19.00 för allmänhetens frågestund.

	§ 2 Anmälan av medborgarförslag
	Beslut
	Särskilt uttalande
	Handlingar i ärendet
	§ 3 Utegymmet i Kronobergsparken
	Svar på medborgarförslag

	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 4 Fruktdag på Kungsholmen
	Svar på medborgarförslag

	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 5 Månadsrapport till nämnden i oktober
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Reservation
	Handlingar i ärendet
	§ 6 Skrivelse om handlingsplan för socialarbetare
	Svar på skrivelse

	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 7 Skrivelse om sommarjobbsgaranti
	Svar på skrivelse från Socialdemokraterna

	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 8 Verksamhetschef enligt hälso- och sjukvårdslagen
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 9 Revidering av Stockholms stads Vision 2040
	Svar på remiss från kommunstyrelsen

	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Förslag till beslut
	Beslutsgång
	Reservationer
	Särskilt uttalande
	Handlingar i ärendet
	§ 10 Serveringstillstånd avseende Kungsholmens ICA Kvantum
	Remiss från tillståndenheten

	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Särskilt uttalande
	Handlingar i ärendet
	§ 11 Anmälan av protokoll från sammanträde med rådet för funktionshinderfrågor
	§ 12 Anmälan av protokoll från sammanträde med pensionärsrådet
	§ 13 Anmälan av protokoll från sammanträde med förvaltningsgruppen
	§ 14 Anmälan av balanslista
	§ 15 Stadsdelsnämndens frågor
	§ 16 Borttagen på grund av sekretess
	Handlingar i ärendet
	§ 17 Borttagen på grund av sekretess
	Handlingar i ärendet
	§ 18 Anmälan av protokoll från sammanträde med sociala delegationen



